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Chciałem w imieniu własnym i całego samorządu życzyć mieszkańcom zdrowych, radosnych
błogosławionych świąt. Aby Nowy Rok przyniósł same radości i wesołe chwile, a życie stało się lepsze.

2008 rok to….

Realizacja wcześniejszych deklaracji i ustaleń. Niektóre inwestycje zostały zakończone, jak chociażby zakończona
modernizacja rynku , budynku Domu Pomocy Społecznej, oddanie do użytku mieszkań socjalnych. Remontujemy
przychodnię zdrowia, drogę pod skarpą, która ma duże znaczenie jeśli chodzi o rozładowanie ruchu w centrum.
Modernizujemy amfiteatr i myślę, że w przyszłym roku uda się niektóre inwestycje te rozpoczęte zakończyć. Udało
się też pozyskać fundusze na promocję miasta w ramach Beskidzkiej 5. Niestety nie udało się ustrońskiego stadionu
zakwalifikować do remontu, dzięki projektom zewnętrznym. Wydawało się, że przed Euro 2012, coś uda się zrobić,
tymczasem okazuje się, że władze lokalne muszą sobie same radzić w tej kwestii. Czekamy na śnieg i zimę, dzięki
której odwiedzą nas turyści. Już dwa lata nie było dobrych warunków narciarskich, więc może w tym roku to się
zmieni. W 2008 roku obyło się bez poważnych konfliktów społecznych, co również cieszy i jest ważne dla
społeczności lokalnej.

2009 rok będzie…

Przyszły rok będzie rokiem projektów unijnych. Mamy złożone 12 wniosków, mamy świadomość, że może nie
wszystkie uda się wygrać, ale staramy się o projekt kluczowy dla naszego miasta, czyli modernizację amfiteatru.
Chcemy też rozpocząć budowę sali gimnastycznej przy Zespole Szkół nr 1, chcemy zmodernizować dwie drogi wraz
z powiatem w ramach “schetynówek”, przymierzamy się też do budowy parku zdrojowego. Jest jeszcze szereg
mniejszych zadań, które miejmy nadzieję uda się zrealizować.

Not. Dorota Kochman
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